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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni a miniszterelnökhö z

„Ez ugye nem hivatalos kormányálláspont? ”

címmel .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

2011 . december 10-én több sajtóorgánum is beszámolt arról, hogy az ön kormányának egyi k
tagja, Soltész Miklós, a Nemzeti Erőforrás Minisztérium szociális, család- és ifjúságügyért
felelős államtitkára Rómában járt és felszólalt az európai „életvédő” mozgalmak római
találkozóján.

Az ügy kapcsán a következő kérdéseim vannak :

1. Soltész államtitkár úr a Magyar Kormány nevében és képviseletében vett-e részt ezen
a rendezvényen?

2. Ha igen, akkor mennyibe került ez az út a magyar adófizetőknek?
3. Soltész államtitkár úr mélyen nőellenes politikája csak egyszeri tévedés, és a Magyar

Köztársaság Kormánya nem kíván változtatni a magzati élet védelmével kapcsolato s
hazai szabályozáson?

Budapest, 2011 . december 19 .
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